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ZAPYTANIE 

 

 

Dotyczy: zapytanie do raportu o stanie miasta Gliwice za 2021 r.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 

w raporcie o stanie miasta Gliwice (Tabela nr 9) zostało wskazane, iż w Gliwicach  

w latach 2016 – 2021 nastąpił duży spadek przyrostu naturalnego z -1,03 do -4,80, tak duży 

spadek jest bardzo niepokojący. 

W związku z powyższym, prosimy o informacje czy miasto podjęło własne działania,  

których celem było zwiększenie przyrostu naturalnego, a jeśli tak to jakie? 

 

Z wyrazami szacunku, 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

Łukasz Chmielewski 

Adam Michczyński 

Tomasz Tylutko  

 

 

 

 

  


